
Meyhaneden sarhoş taşımak

İzmir’den  Bahaddin  Bey:  “Taksici  esnafıyım.
Çalıştığım yerde bir meyhane var. Bazen insanlar
oraya gelmek için, bazen oradan gitmek için, bazen
de içki taşımak için beni çağırıyorlar. Bazen içki
taşımak  durumunda  kalıyoruz,  bazen  sarhoş.
Yaptığımız  işi  değerlendirir  misiniz?  Bunları
yapmamalı  mıyız?”
 

Sarhoş kişi  insandır,  Allah’ın  kuludur,  tövbe eder,  Allah tarafından affedilir,  hiç
günah işlememiş gibi olur. Günahkâr insana doğru hizmet vermek günah değildir.
Meyhaneden  evine  bir  sarhoşu  taşımakta  vebal  yoktur.  Bilakis,  bu  esnada
meyhaneden bir kişiyi kurtarıyorum diye niyet etmek de mümkündür. Fakat içki
taşımayı  aynı  sınıfta  sayamayız.  İçki  necistir.  Günahın  kendisidir.  Taşınması  da
günahtır.
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